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ZAPISNIK  
S 35. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
35. sjednica VMO Vojak održana je 18. siječnja 2017. (četvrtak) s početkom u 10 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Elena Šegota-Paladin, predsjednica VMO 
- Zlata Beg- Zec, zamjenica predsjednice VMO 
- Ružica Ažman, članica VMO 
- Jadranka Dumić, članica VMO  
- Nikola Dujić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 

 
Zapisnik s 34. sjednice VMO Vojak usvojen je jednoglasno.  
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o radu VMO Vojak za 2017. godinu- usvajanje 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Predsjednica Vijeća MO Vojak, gđa. Elena Šegota- Paladin pročitala je prisutnima 
Izviješće o radu Vijeća mjesnog odbora Vojak za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 
2017. godine. Vijeće je u navedenom periodu održalo 10 sjednica s ukupno 44 točke 
dnevnog reda. Vijeće je realiziralo aktivnosti iz područja zdravstva i socijalne skrbi te brige 
o djeci kao i programske aktivnosti Dan žena, Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor, 
Dan MO Vojak, Doček Sv. Nikole i Redovna aktivnost VMO-a. Ukupni prihodi za 2017. 
godinu iznosili su 14.300,00kn, a ukupni rashodi 12.863,08kn. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak je jednoglasno usvojilo Izviješće o radu Vijeća mjesnog odbora 
Vojak za 2017. godinu. 
  



AD 2 
 AD 2.1. 
 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu Odjela za gradsku samoupravu i upravu, 

Direkcije za mjesnu samoupravu, vezano za prihvat programskih aktivnosti za 2018. 
godinu. Usvajanjem Proračuna Grada Rijeke na 6. sjednici Gradskog vijeća, održanoj 20. 
prosinca 2017. godine, prihvaćene su programske aktivnosti vijeća mjesnih odbora za 
2018. godinu. Vijeću mjesnog odbora Vojak odobreno je 19.600,00kn.  

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 AD 2.2. 
 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o prigovoru stanara Marohnićeve ulice, pored dječjeg vrtića 

Đurđice, vezano za otpad koji se nalazi pored spremnika za odlaganje otpada. Prijava je 
poslana komunalnom redaru, no izvidom na terenu utvrđeno je kako nema onečišćenja 
navedenog u prijavi. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 AD 2.3. 
 Tajnica MO izvijestila je Vijeće o dopisu poslanom KD Čistoća, a vezanom uz zamolbu 

ovlaštene predstavnice stanara za postavljanje lanaca i postolja za spremnike za otpad na 
adresi Drage Šćitara 2. Od nadležnih službi KD Čistoća dobiven je odgovor kako su na 
navedenoj lokaciji postavljena postolja i lanci koji osiguravaju spremnike. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 2.4. 
 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu poslanom KD Čistoći vezano za primjedbu 

građana s područja MO Vojak kako se spremnici za otpad prilikom redovitog odvoza 
otpada ne prazne redovito, odnosno prazne se posude koje su u potpunosti pune dok se 
poluprazni spremnici ne prazne svaki puta. Iz KD Čistoća dobiven je odgovor kako se 
spremnici za mješoviti komunalni otpad prazne 3 puta tjedno dok se spremnici za 
odvojene vrste otpada prazne jedan puta tjedno, odnosno staklena ambalaža jednom 
mjesečno. Spremnici se prazne u navedenim terminima bez obzira na njihovu 
popunjenost.   

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 2.5. 
 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu gosp. Bruna Viškovića, ovlaštene osobe 

predstavnika stanara s adrese Drage Šćitara 5 vezano za zamolbu da se na navedenoj 
adresi ukine jedno parkirno mjesto za osobe s invaliditetom. Stanarka zbog koje je 
iscrtana horizontalna oznaka više ne stanuje u spomenutoj zgradi te nije potrebno da 
parkirno mjesto bude označeno za osobe s invaliditetom. 

 
Zaključak: 



Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon kraće rasprave 
jednoglasno odlučeno da se Rijeka prometu uputi zahtjev za uklanjanjem parkirnog 
mjesta za osobe s invaliditetom. 
 

 
 AD 2.6. 
 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu poslanom komunalnom redaru, gosp. Salamon 

Robertu, vezano za onečišćenje javne površine automobilskim gumama sjeverno od 
zgrade na adresi D. Šćitara 17. Nakon izvida na terenu pokušati će se utvrditi tko je 
ostavio komunalni nered na javnoj površini te će postupiti u skladu s odlukom o 
komunalnom redu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 AD 2.7. 
 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu poslanom komunalnom redaru, gosp. Salamon 

Robertu, vezano za prigovor stanara Mihanovićeve ulice o oraslom zelenilu koje zaklanja 
rasvijetna tijela na stepenicama između Mihanovićeve i Radićeve ulice. Zelenilo se 
zasađeno na privatnim okućnicama te je potrebno upozoriti vlasnike istih da orežu grane 
stabala koje zaklanjaju rasvjetu.  

  
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 AD 2.8. 
 Tajnica MO obavijestila je Vijeće o dopisu poslanom gosp. Šimatoviću, Direkcija 

zajedničkih komunalnih djelatnosti, vezano za zamolbu stanara Mihanovićeve ulice da se 
počisti smeće na stepenicama koje spajaju Mihanovićevu i Radićevu ulicu. Također se 
traži čišćenje upojnih kanala za oborinske vode koji su zatrpani lišćem. Nakon izdanog 
naloga stepenice i upojni kanali su počišćeni.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 AD 2.9. 
 Tajnica MO Vojak obavijestila je Vijećnike o pritužbi gđe. Marijane Perhat vezano za 

nerealizirani komunalni prioritet iz 2015. godine, postava rubnjaka sa zapadne i južne 
strane zgrade na adresi S. Krautzeka 92ABC. Realizacija navedenog komunalnog 
prioriteta bila je planirana za 2015. godinu no zbog nemogućnosti dobivanja potvrde na 
glavni projekt uređenja parkirališta na sjevernoj strani zgrade na istoj adresi, u sklopu 
kojega je bilo planirano i postavljanje rubnjaka, od komunalnog prioriteta se odustalo. 
Gđa. Perhat traži da se rubnjaci postave čim prije zbog predviđene sanacije fasade 
zgrade.  

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon kraće rasprave 
jednoglasno odlučeno da se Rijeka prometu uputi dopis u kojem se traži da se 
radovi izvedu iz redovnih sredstava ili iz eventualne razlike sredstava za komunalne 
prioritete iz prethodnih godina. Vijeće smatra kako realizacija postavljanja rubnjaka 
sa zapadne i južne strane zgrade nije imala poveznice s asfaltiranjem parkirališta na 
sjevernoj strani zgrade.  



 AD 2.10. 
 Tajnica MO Vojak obavijestila je Vijećnike o zamolbi vlasnika ugostiteljskog objekta 

„Baćo“ koji se nalazi u Mihanovićevoj ulici na kbr 35 da se spremnici za mješoviti otpad 
pomaknu prema istočnoj strani ulice kako ne bi bili postavljeni preblizu terase 
ugostiteljskog objekta. Također je predloženo da se jedan od spremnika prebaci u Ulicu 
Braće Horvatić. Od jednog stanara Mihanovićeve ulice predloženo je da se spremnici 
vrate na zapadnu stranu nogostupa, odnosno da budu postavljeni na prolazu prema ulici 
D. Šćitara, neposredno ispod terase ugostiteljskog objekta. Premještanje traži osoba s 
invaliditetom koja navodi kako se na dijelu nogostupa gdje su sada postavljeni spremnici 
ne može kretati s invalidskim kolicima zbog suženosti nogostupa.  

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon kraće rasprave 
jednoglasno odlučeno da se zatraži mišljenje Komisije za postavljanje predmeta i  
privremenih objekata na području grada Rijeke vezano za lokaciju koja bi bila 
najpovoljnija za postavu spremnika. Prijedlog da se jedan spremnik premjesti u 
Ulicu Braće Horvatić Vijeće smatra neopravdanim. 

 
 
AD 3 
 AD 3.1. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin prijavila je nadignuće asfalta u 

Marohnićevoj ulici prema dječjem vrtiću Đurđice. 
 

Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Oštećenje će se utvrditi obilaskom 

terena nakon čega će se uputiti dopis nadležnim službama. 
 
 
 AD 3.2. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin ponovno je prijavila onečišćenje javne 

površine i začepljenje šahta za odvod na parkiralištu u Ulici Nike Katunara između kbr 12 i 
13. Onečišćenje je već prijavljivano nadležnim službama no kako površina nije očišćena 
potrebno je ponoviti prijavu. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 AD 3.3. 
 Zamjenica predsjednice Vijeća, gđa. Zlata Beg Zec zatražila je da se KD Čistoća uputi 

dopis sa zamolbom da se prilikom pražnjenja spremnika za otpad počisti i površina oko 
spremnika koja često bude onečišćena otpadom. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te će se KD Čistoća uputiti dopis za 
zamolbom da se počisti površina oko spremnika za otpad.  

  
 
 AD 3.4. 
 Zamjenica predsjednice Vijeća, gđa. Zlata Beg Zec predložila je da se ispita mogućnost 

izgradnje zida pored trafostanice u Ulici Slavka Krautzeka između kućnih brojeva 88 i 
92ABC.  

 
 



Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te će se ispitati mogućnost za 

izgradnju zidića na navedenoj lokaciji.  
 
 
 AD 3.5. 
 Članica Vijeća, gđa. Ružica Ažman predložila je da se Rijeka prometu pošalje dopis za 

zamolbom da se izvidi mogućnost da se na sjevernom koridoru Mihanovićeve ulice, od 
raskrižja s Kumičićevom ulicom, iscrtaju parkirna mjesta. Gđa. Ažman navodi kako stanari 
Mihanovićeve i okolnih ulica imaju problema s nedostatkom parkirnog prostora te bi se 
ovim zahvatom moglo osigurati 20-ak parkirnih mjesta, a samo iscrtavanje parkirnih 
mjesta ne bi ugrožavalo protočnost prometovanja. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te će je nakon kraće rasprave 
odlučeno da se nadležnim službama Rijeka prometa pošalje dopis sa zamolbom da 
se izvidi mogućnost za iscrtavanjem parkirnih mjesta na navedenoj lokaciji. Ukoliko 
bi se od nadležnih službi dobio pozitivan odgovor Vijeće bi sazvalo zbor građana na 
kojem bi građani iskazali svoje mišljenje o prijedlogu. 

 
 
 AD 3.6. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin prijavila je onečišćenje površine u blizini 

DV Đurđice gdje je odbačena veća količina zelenog otpada koju je potrebno ukloniti. 
 

Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Izvidom na terenu utvrditi će se da 

li se radi o javnoj površini te potom uputiti prijavu komunalnom redaru. 
  
 
 AD 3.7. 

Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin prijavila je oštećenje prometnog znaka 
za dostavna vozila na Prilazu Vladimira Gortana.  
 

Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Od nadležnih službi zatražiti će se 

sanacija oštećenja.  
 
 AD 3.8. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin prijavila je oštećenje dvaju prometnih 

znakova Stop u ulici Drage Šćitara kod kućnih brojeva 14-16-20. Na jednom znaku je 
oštećena tabla s natpisom dok je kod drugog prometnog znaka došlo do oštećenja stupa.  
 

Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Od nadležnih službi zatražiti će se 

sanacija oštećenja.  
 
 
 AD 3.9. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Elena Šegota- Paladin prijavila je oštećenje prometnog stupića i 

lanaca na parkiralištu s južne strane ulaza na Trsatsko groblje. Lanci su zbog oštećenja 
stupića položeni na tlo te predstavljaju opasnost za pješake koji onuda prolaze.  
 

 
 



Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Od nadležnih službi zatražiti će se 

sanacija oštećenja.  
 
 
AD 4 
Nije bilo prijedloga. 
 
 
 
Sjednica je završila u 12 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednica Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                   Elena Šegota- Paladin 


